
Referat fra bestyrelsesmøde 26. august 2024 

Til stede: Per, Kirsten, Anna 

Referent: Anna 

1. Sidste detaljer for sommerfesten den 31/8 kom på plads 
2. Per og Brian har deltaget i Den store grundejerforenings generalforsamling, hvor der blev valgt 

en bestyrelse – konstituering følger. Vi skal forvente en kontingentstigning på 500 kr. pr parcel, 
så vi fremover skal betale 800 kr. til Den store grundejerforening. Den store grundejerforening 
er den forening, Næstved Kommune har stillet krav om etableres, og som bl.a. står for 
snerydning i vores grundejerforening også. Kontingentstigningen tages i første omgang fra 
kassebeholdningen, og på næste generalforsamling tages stilling til, hvordan vi griber 
stigningen an fremadrettet. 

3. Per har kontaktet Næstved Kommune vedr. affaldssortering, og der er lige nu ingen planer om 
yderligere sorteringsbeholdere. Forbedring af de eksisterende skraldeskjulere er endnu ikke 
afklaret. 

4. Af sikkerhedsmæssige hensyn skal alle medlemmer af bestyrelsen registreres hos SparNord. 
Dette effektueret, og der tages senere på året stilling til, om vi ønsker at beholde SparNord. 

5. Bjørn Nielsen har vurderet vejen ved nr. 147-151 mhp. at lægge belægning sten. Arbejdet 
forventes påbegyndes efter sommerferien. Planerne ift. belægning sten ved nr. 153-155 kendes 
endnu ikke. 

6. Per har kontaktet Næstved kommune om følgende (a, b, c): 
a. Næstved Kommune ønsker mere afklaring ift. ansøgning om at asfaltere på det lille stykke 
fællesvej  
b. hvilke områder, vi har råderet over ud over vores fællesområde og, om vi kan opføre f.eks. et 
skur unde at søge om tilladelse. 
c. hvilke områder Den store grundejerforening står for, og hvilke der sorterer under os 
(vintervedligehold, græsslåning, aftale med entreprenør mv.). b og c er endnu ikke afklaret. 

       7.     Vi stræber efter at holde næste generalforsamling 2025 på skolen i håb om, at flere vil deltage. 


